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Skolen i Midten, Nørremarksvej 1, 8783 Hornsyld, 79833100 

Skolebestyrelsesmøde   
 

Mødedato 

22.02.2024 

Mødested/lokale 

SIM -  

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet senest kl. 

19.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen                   Afbud fra: Caroline,  Birgitte og Helene – Pernille & Carsten lidt forsinkede 

                                              Fraværende: Tanja 

  

 

Emne – (ansvarlig) Referat  

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt 

2. Valg af ordstyrer 

 

Jette 

3. Elevrådet netop nu 

(10 min.) 

 

Næste møde er i starten af marts.  

 

Vi er ved at afslutte PTP. Derfor skal vi den 21.marts have 

en fælles krimidag på skolen, hvor alle elever skal være med 

til at løse en forbrydelse.  

Eleverne skal være på tværs af årgange og klasser.  

Eleverne skal selv vælge nogle stationer, de skal på. Derud-

over er der nogle obligatoriske undersøgelsesstationer. Ved 

dagens afslutning håber vi, at mysteriet er løst.  

4. Økonomi, endeligt regnskab 

2023. 

Orientering. 

(10 min.) 

 

Troels 

Vi har endnu ikke fået den endelige opgørelse, men forvent-

ningen er fortsat et overskud på 2-300.000kr.  

 

Der er endnu ikke besluttet modellen for økonomi i forhold 

til segregerede elever. Vi afventer, hvad det kommer til at 

betyde for vores økonomi fremadrettet.  

 

Hovedparten af overenskomstforhandlingerne er besluttet og 

skal snart til afstemning. En gennemsnitlig lærer stiger 

2300/mdr i løn.  

5. Skolebestyrelsesvalg 2024 

Orientering/drøftelse. 

Se bilag. 

(20 min.) 

 

Troels og Line 

Datoen for valg på SIM er den 23.april klokken 19. Alle for-

ældrevalgte bestyrelsesmedlemmer deltager.  

 

Deltagelse af skolebestyrelsesrepræsentanter til mødet med 

kommende 7.årgang og deres forældre den 14.marts klokken 

16.30.  

Tilbagemelding til Troels/Line snarest.  

 

Vi skal have lavet en valgvideo med elever, som kan deles 

på de sociale medier.  
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De forældrevalgte sørger for at prikke til interesserede/mu-

lige kandidater.  

6. Tilbagemelding fra leder og 

formandsmøde i SIM-net-

værket. 

(10 min.) 

 

Marianne 

Marianne, Troels og Line var til møde på Stenderup Skole i 

januar.  

Anette Høj Madsen, læsekonsulent, lavede en generel orien-

tering om læseprojektet.  

Runde, hvor alle skoler fortalte, hvad der rører sig lige nu – 

det var tydeligt, at økonomi og høringssvar er noget af det, 

som skolebestyrelserne bruger meget tid på.  

Drøftelse af mobilpolitikken på den fem skoler.  

 

Formen for mødet er god. Næste år skal mødet holdes på 

SIM.  

7. Kostpolitik på SIM? 

Indledende drøftelse. 

(25 min.) 

 

Marianne og Troels 

I forlængelse af ændringerne i kantinen kunne det være rele-

vant at overveje, om vi skal have nedskrevet en kostpolitik.  

Der er uskrevne regler om særligt drikkevarer på SIM, som 

kan give anledning til diskussioner mellem elever og lærere.  

 

For de ansatte på SIM kunne det være rart at få skrevet noget 

ned – men det må ikke være for detaljeret og rigid.  

Enighed om, at vi f.eks. ikke vil have energidrikke på SIM.  

Vi skal inddrage kommunens sundhedspolitik.  

Der findes god inspiration fra andre skoler.  

 

Troels laver udkast, som behandles på næste bestyrelses-

møde.  

8. Eventuelt 

 

Der er kommet anbefalinger fra ministeriet for brug af 

skærme i skoletiden. Derfor er det godt, at vi har fået lavet 

en mobilpolitik.  

Vi tænker ikke umiddelbart, at der skal ændres praksis på 

SIM.  

 

Brug af chromebooks i skolen. Påbud, som gælder fra 1.au-

gust – spændende at se, hvad der sker på det område.  

 

Der har været nogle sager i medierne de sidste uger om 

krænkelser på skoler.  

Der findes ikke noget lignende i Hedensted Kommune.  

På SIM værdsætter vi dialogen og kontakten til vores foræl-

dre.  

Vi anvender ”Cirkulæret for god ro og orden” på SIM, når 

det er nødvendigt. Ved hjemsendelse er der altid en opføl-

gende samtale med elev og forældre, før eleven er tilbage i 

skole.  

 

Forældrehenvendelse til et bestyrelsesmedlem: Problematise-

ring af valgfagsbusserne. De udebliver og er forsinkede. Det 

er frustrerende.  
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Det giver utryghed for eleverne, at de ikke kan regne med, at 

der kommer en bus. De går glip af alt for meget undervis-

ning. Vi bruger for mange ressourcer på selv at køre elever 

eller vente sammen med dem.  

9. Punkter til næste møde  Valg til skolebestyrelsen 

 Kostpolitik 

 
 

 


